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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Alcohol taboe voor 
ouders» (ingezonden 8 januari 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Alcohol taboe voor ouders»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit bericht? Wat vindt u ervan dat ouders, omdat zij 
samen met hun nog niet achttienjarige kind zijn, in sommige winkels geen 
alcoholhoudende dranken meer kunnen aanschaffen? 

Vraag 3
Kunt u toelichten hoe een winkelmedewerker kan vaststellen of de alcohol-
houdende drank die wordt aangeschaft door iemand van boven de 18, wel of 
niet «bestemd is voor een persoon van wie niet is vastgesteld dat deze de 
leeftijd van 18 jaar heeft bereikt», zoals omschreven in artikel 20 van de 
Drank- en Horecawet? 

Vraag 4
Bent u, net als het Centraal Bureau voor Levensmiddelenhandel, van mening 
dat de wet onduidelijk is over verkoop van alcohol aan volwassenen in het 
bijzijn van jongeren onder de achttien jaar? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent 
u voornemens om de wet aan te passen met als doel duidelijkheid voor 
winkeliers te scheppen, of ziet u andere oplossingen?

1 Spits, «Alcohol taboe voor ouders», 7 januari 2014
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